



Installation Instructions

1. Thoroughly clean the surface where the pavers are to be installed. Allow to dry completely. Make sure that both paver and surface have no moisture on them for best adhesion.
2. Place Rubberific Paver on surface to assure you have the proper amount and that you like the overall design.
3. To achieve the best results, snap chalk lines as a guide and pavers will be straight during installation.
4. Begin installation in a corner or against a wall and work in small section.
5. Apply a polyurethane adhesive to the bottom of the paver and place on surface.
6. Gently tap tiles into place with a rubber mallet for adhesion.
7. Continue laying full pavers in place until complete.
8. For any pavers that require cutting, use a razor knife, cutting the paver in a series of scores to acquire a clean edge.
9. Allow area to dry for a minimum of 24 hours before use.
10. After installation some natural weathering of pavers may occur.

Note: If attaching pavers to a wood surface you may also use a one-inch staple in place of polyurethane adhesive.

Instructions pour l'installation

1. Lavez soigneusement la surface où vous désirez poser le pavé. Laissez sécher complètement. Assurez-vous d'éliminer toute trace d'humidité sur le pavé et la surface pour obtenir une meilleure adhésion.
2. Déposez le pavé Rubberific sur la surface pour vérifier s'il couvre bien toute la surface et si vous en aimez l'allure générale.
3. Pour des résultats optimaux, tracez une ligne droite à l'aide d'un cordeau pour vous guider pendant l'installation.
4. Commencez l'installation dans un coin ou contre un mur et travaillez sur de petites sections à la fois.
5. Appliquez un adhésif à base de polyuréthane au dos du pavé et posez-le sur la surface.
6. Tapez doucement le pavé à l'aide d'un maillet en caoutchouc pour le coller en place.
7. Continuez de poser tous les pavés entiers.
8. Pour tout pavé nécessitant d'être taillé, utilisez un couteau à lame de rasoir et passez la lame plusieurs fois pour obtenir un rebord net.
9. Laissez sécher pendant au moins 24 heures avant toute utilisation.
10. Après la pose, il se peut que les conditions climatiques altèrent le pavé.

Remarque : Si vous posez le pavé sur une surface en bois, vous pouvez utiliser des agrafes de 2,54 cm au lieu de l'adhésif à base de polyuréthane.



rubberific.com • facebook.com/rubbermulch
Manufactured By/Fabriquée par : IMC P.O. Box 31366, Des Peres, MO 63131